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Protokół  Nr XLVI/2022 

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu  16 sierpnia 2022 roku 

w godz. od 1600 do 1640 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych)   

Obecni (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  

Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, 

Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, 

Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych  

i  Rada jest władna do  podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2022-2028; 

3) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy  

Borek Wlkp. 
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8. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

9. Zakończenie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do porządku sesji. 

Nikt uwag nie zgłosił, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XLV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z XLV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  14 lipca 2022 r. roku i był wyłożony na 

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XLV sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, 

Kędzia Piotr, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Powiatu nie odbyła posiedzenia, wobec 

powyższego sprawozdanie nie zostało złożone. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp., zostało również przesłane radnym na pocztę 

elektroniczną i nie będzie odczytywane. 

Po czym zapytał czy radni zgłaszają uwagi do sprawozdania. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła interpelacja oraz zapytanie. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Skarbik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 388 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, 

Kędzia Piotr, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023-2028 

Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 
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c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 389 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, 

Kędzia Piotr, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

3) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 390 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (15): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, 
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Kędzia Piotr, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.8. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Radny Artur Osowicz zapytał czy jest możliwość, jeśli tak to jaki jest orientacyjny termin 

zamontowania oświetlenia przy ul. Pogorzelskiej 3.  

 

Radny Andrzej Kubiak wnioskował o obcięcie drzew przy drodze gminnej w Zalesiu od  

stawu do kościoła  i dalej w kierunku miejscowości Michałowo. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że montaż lampy, o której mówił radny jest już w realizacji. Burmistrz 

dodał również, że zostanie zlecone obcięcie drzew w Zalesiu. 

 

Radny Radosław Andrzejak zapytał o realizację tematu zakupu komputerów dla dzieci z 

rodzin popegeerowskich. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że temat jest w trakcie realizacji. Jesteśmy już po przetargu i oczekujemy 

na dostawę komputerów. W naszej Gminie zostało złożonych ok. 400 wniosków, z każdym 

będzie musiała być podpisana umowa, trochę to potrwa, ponieważ w Urzędzie praktycznie 

wykonuje to jedna osoba. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy czekają nas jakieś zmiany cen za odbiór śmieci. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej już zostały zawarte kwoty, które 

planujemy na przyszły rok na zagospodarowanie i transport śmieci. Jest to kwota  

ok. 2 milionów zł, są to jednak prognozy. Burmistrz poinformował, że walczymy aby 

utrzymać opłaty w niezmienionej kwocie, jednak nie wiemy co się okaże za dwa lub trzy 

miesiące.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków  

w Poznaniu w ramach budżetu na 2022 rok udzielił dotacji w wysokości 50.000,- zł  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: witraż „Św. Anna” oraz witraż „Św. Barbara”  

z wyposażenia kościoła parafialnego pw. Pocieszenia NMP w Borku Wlkp.  
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Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że posiedzenie wyjazdowe Komisji Oświaty i 

Spraw Społecznych odbędzie się w dniu 29 sierpnia br. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.9. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XLVI sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

  Protokołowała         Przewodniczący Rady 

     

Wiesława Wójcik             Tomasz Pawlak 


